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   مراحل اجرایی بیمارستان پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس از برنامه زمانبندی جلو است و 
این پروژه از محل مسئولیت های اجتماعی پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس درحال اجراست 
که از تلاش های مدیرعامل پالایشگاه قدردانی می کنم. که منابع لازم را تامین کرده اند و 

مصالح مورد نیاز پروژه خریداری شده است که باعث تسریع در اجرای پروژه می شود. 
از محل مسئولیت های  نیز  مادر و کودک  بیمارستان  استاندار هرمزگان گفت:    

ستاره  نفت  پالایشگاه  دو  از  که  شده  اجرا  بندرعباس  نفت  پالایشگاه   اجتماعی 
خلیج فارس و نفت بندرعباس تشکر می کنم.

  با اعتبار سفر رئیس جمهور و مصوباتی که داشت، اعتبارات قابل توجه و چند 
احداث  در  باعث گردید تحرکی  و  این حوزه شد  به  تزریق  برابر سنوات گذشته 

بیمارستان ها اتفاق بیفتد.

روزنامه منطقه جنوب کشور

گروه خبر // مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان با اشاره به استفتاءاز رهبر معظم انقلاب و 
 تعدادی از مراجع عالیقدر در خصوص پرداخت آب بها، 
ضمن قدردانی از مشــترکینی که به طور منظم 
قبوض خود را پرداخت می کنند، گفت: متاسفانه 
بسیاری از دستگاه ها و نهادهای دولتی، مطالبات 
انباشته زیادی دارند که این رفتار یقینا ضایع شدن 
حق و حقوق کارگران و مشترکین آبفاست که باید 
از نظر شرعی این دین را از گردن خود ساقط کنند.

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ عبدالحمید حمزه پور 

در مراسم تقدیر از کارگران شاغل در شرکت آب 
و فاضلاب هرمزگان که با حضور نماینده اداره کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان برگزار شد، 
افزود: آبفا بالغ بر 300 میلیارد تومان از دستگاه ها 
و نهادهای دولتی طلب دارد که تسریع در پرداخت 
آنها، باعث می شود تا علاوه بر پرداخت مطالبات 
معوق کارگران زمینه خدمات رســانی مطلوب به 
مشترکین نیز فراهم شــود.   وی گفت: آبفا برای 
تامین نیاز آبی مشترکین، هزینه های هنگفتی برای 
تامین، استحصال، گندزدایی و توزیع آب پرداخت 

می کند که عدم پرداخت مطالبات آبفا از ســوی 
دستگاه های اجرایی باعث شده تا ضمن تاخیر در 
پرداخت حقوق، خدمات رسانی را نیز تحت تاثیر 
خود قرار دهد که انتظــار داریم مدیران مربوطه، 
سیاســت عدم پرداخت قبوض آب را تغییر داده 
و نسبت به تســویه بدهی های خود اقدام کنند.   
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان با 
بیان اینکه شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان بالغ 
بر دو هزار نفر نیروی شاغل دارد، گفت: کارگران 
 این شــرکت حیاتی ترین خدمت را به مردم ارائه 
می دهند که لحظه ای تاخیر در این خدمات، باعث 
ایجاد مشکل می شود از این رو این تلاش آن ها 
شبانه روزی است و باید قدردان کارگران شاغل 
در این مجموعه باشیم. حمزه پور ادامه داد، علیرغم 
مشــکلاتی که از طریق عدم پرداخت قبوض بر 
ما تحمیل شــده اما کارگران با از خودگذشتگی 
و با تلاش شــبانه روزی شرایطی فراهم کرده اند 
تا خللی در خدمات رســانی به مردم پیش نیاید.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان 
در پایان، تلاش کارگران را ستود و به رسم یادبود 
از تعدادی به نمایندگی از سایر کارگران تقدیر به 

عمل آورد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در مراسم تجلیل از کارگران عنوان کرد 

ضایع شدن حق کارگران با عدم پرداخت قبوض آب بها توسط ادارات

سرپرست معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان خبر داد 

توزیع روزانه ۱۶ هزار قوطی شیرخشک 
ببلاک در داروخانه های هرمزگان

دبیر اجرایی شورای توسعه مکران: 
می توان سواحل مکران را به چند هاب ملی 

و بین  المللی تبدیل کرد
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این پروژه از محل مسئولیت های اجتماعی پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس درحال اجراست
 که از تلاش های مدیرعامل پالایشگاه قدردانی می کنم

گروه خبر //  رئیس سازمان مدیریت حمل ونقل بار و 
مسافر شهرداری بندرعباس، گفت: با همکاری سازمان 
صنعت معدن و تجــارت بندرعباس)صمت(و اتحادیه 
صنف لاستیک فروشــی توزیع لاستیک یارانه ای در 

بندرعباس آغاز شد. 
   عمار زاهدی در تشریح طرح توزیع لاستیک یارانه ای 
بین رانندگان تاکسی، بیان کرد: با توجه به سیاست های 
حمایتی اتخاذ شده در جهت رفع دغدغه های رانندگان 

تاکسی درون شهری، توزیع لاستیک به نرخ دولتی آغاز 
شده است.وی ادامه داد: این لاستیک ها ویژه مالکین 
تاکسی های سواری سمند، پژو و پراید در سطح شهر 
بندرعباس می باشد.رئیس سازمان حمل ونقل شهرداری 
 با اشــاره به اینکه ســهمیه لاســتیک ها با توجه به 
لیست ارائه شده از سوی ســازمان به اتحادیه صنف 
لاستیک فروشــی اعلام می گردد، اظهار کرد: اسامی 
و اولویت بندی رانندگان بر اســاس زمان مراجعه و 

درخواســت رانندگان ارائه می شود.زاهدی تصریح 
کرد: رانندگان تاکســی جهت دریافــت معرفی نامه 
هرچه سریعتر به نمایندگان خطوط و یا اداره نظارت و 
بازرسی سازمان مستقر در پایانه مسافری خلیج فارس 
مراجعه نمایند.به گزارش ایسنا ؛ وی با اشاره به محدود 
بودن  تعداد لاستیک ها خاطر نشان کرد: به هر تاکسی 
دو حلقه لاســتیک اختصاص می یابد که لازم است 
تاکسیداران هرچه سریعتر جهت سیر مراحل اقدام کنند.

تاکسی داران فعال بندرعباس لاستیک یارانه ای دریافت می کنند

سرلشکر صفوی در حاشیه بازدید 
از بندر شهید رجایی مطرح کرد

نقش پیشتازی دریای عمان 
و سواحل مکران در آبادانی 

مناطق ساحلی جنوب

در بازدید استاندار هرمزگان از بیمارستان نفت ستاره مطرح شد 

افتتاح بیمارستان 264 تختخوابی 
پالایشگاه نفت ستاره در بهمن 1403

ضرورت توجه
 به توصیه های رهبری 

2

آگهی مزایده ساختمان تجاری
 در نظر است نســبت به واگذاری ساختمان تجاری به متراژ تقریبی 90 مترمربع بصورت اجاره 

اقدام گردد .
 متقاضیان می توانند ازتاریخ  نشــر آگهی همه روزه به مدت 10 روز برای بازدید به آدرس زیر 

مراجعه نمایند .
 بلوار امام خمینی جنب بیمارســتان خاتم الانبیاء شماره های تماس برای کسب اطلاع از ساعت 

بازدید و شرکت در مزایده
09171681759-07621821430-09175797114  

به پاس افزایش تولید و اقدامات شایسته  در امر محرومیت زدایی و خدمات جهادی به اقشار نیازمند؛

فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی سپاه از مدیرعامل فولاد کاوه قدردانی کرد
صفحه 4  را بخوانید

صفحه 4 را بخوانید

 گروه خبر // دســتیار و مشاور عالی 
فرمانده کل قوا با اشاره به نقش پیشتازی 
دریای عمان و سواحل مکران در آبادانی 
مناطق ســاحلی جنوب گفت: سواحل 
مکُران تا ۲۲ سال آینده در بخش دریایی 
به طور خاص از سواحل میناب تا جاسک 
استان هرمزگان و چابهار محور و قطب 
پیشــرفت منطقه جنوب شرق کشور 

خواهد شد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ »سرلشــکر 
سید یحیی رحیم صفوی« به همراه جمعی 
از دانشجویان رشته های مطالعات منطقه ای 
و ژئوپلیتیک از بخش های مختلف بندر 
شــهید رجایی بازدید کردند. حضور در 
کنار ماکت پیش ســاز طرح های توسعه 
کانتینری و بندر خلیج فــارس، بازدید 
از یک کشــتی های غول پیکر در یکی از 
پایانه کانتینری بندر شهید رجایی و مرکز 
کنترل ترافیک دریایی این بندر بخشــی 
از برنامه های ســردار سرلشکر صفوی و 
دانشجویانش بود. دستیار و مشاور عالی 
فرمانده کل قوا در حاشیه این بازدید در 
جمع خبرنگاران با اشاره به وجود حدود ۲ 
هزار و ۲00 کیلومتر ساحل از خلیج گواتر 
تا دهنه فاو و ۶۷۵ کیلومتر ساحل در شمال 

کشور بدون درنظر گرفتن جزایر به عنوان 
یک مزیت اقتصادی مهم تصریح کرد: در 
خصوص اقتصاد دریامحور و راهبرد آن 
چندین سال است که مقام معظم رهبری به 
اهمیت مباحث دریایی تاکید دارند. سردار 
سرلشــکر صفوی در ادامه هدف اصلی 
بازدیدهای دانشجویان دانشگاه عالی دفاع 
ملی کشور و حضور دانشجویان رشته های 
 مطالعــات منطقــه ای و ژئوپلیتیک در 
 این دوره از بازدیدها در استان هرمزگان و

 بندر شهید رجائی ، آشنایی دانشجویان با 
پیشرفت های ایران، آشنایی با مدیریت های 
جوانان در سیستم نظام اداری عنوان کرد. 
وی با اشــاره به عظمت خلیج فارس و 
پیشرفت های بســیار خوب بندر شهید 

رجایی، گفت: آشنایی دانشجویان به ویژه 
دانشــجویان حوزه حمل ونقل دریایی با 
پیشرفت های این صنعت به خصوص در 
بندر شهید رجایی امیدآفرین خواهد بود. 
مشاور عالی فرمانده کل قوا گفت: دشمنان 
ایران به دنبال ناامیدی جوانان ما هستند 
اما ما در این سفرهای علمی به دنبال این 
هستیم که حس اعتماد به نفس و اعتماد 
ملی، خودباوری و اینکه »ما می توانیم« را 
به عنوان یک قدرت منطقه ای اول غرب 
آسیا برسانیم. ســردار صفوی همچنین 
حضــور مدیران جــوان در مرکز کنترل 
ترافیک بندر شهید رجایی را یک افتخار 
برای کشــور و استان هرمزگان در حوزه 
حمل و نقل  دریایی دانســت و ادامه داد: 

حدود ۶0 درصد واردات کشور از طریق 
بندر شهید رجایی یک افتخار برای جوانان 
و دانشجویان ایرانی است. وی در بخش 
دیگری به اهمیت دیپلماسی منطقه ای و 
نقش پیشــتازی دریای عمان و سواحل 
مکران در آبادانی مناطق ساحلی جنوب 
اشــاره کرد و گفت: جمهوری اســلامی 
ایران با داشتن این موقعیت جغرافیایی و 
فرهنگ و تمدن چندهزارســاله و وجود 
یک رهبری خردمند و ملت شــجاع و 
صبور می تواند با داشتن راهبردهای ملی، 
سیاســت  خارجی، اقتصادی و فرهنگی، 
وضعیت مطلوبی را برای چندسال آینده به 
طور خاص برای برنامه هفتم و هشتم رقم 
بزند. مشاور عالی فرمانده کل قوا در پایان 
ابراز امیدواری کرد تا ۱0 سال آینده دریای 
عمان و سواحل مکران بتواند یک نقش 
پیش برنده  و پیشتازی در توسعه و آبادانی 
مناطق ساحلی در استان های سیستان و 
بلوچستان، کرمان و شرق استان هرمزگان 
داشته باشد. بندر شهید رجایی به عنوان 
بزرگترین بندر تجاری و پیشرفته ترین بندر 
کانتینری ایــران در ۲3 کیلومتری غرب 
بندرعباس مرکز استان هرمزگان واقع شده 

است.

سرلشکر صفوی در حاشیه بازدید از بندر شهید رجایی مطرح کرد

نقش پیشتازی دریای عمان و سواحل مکران در آبادانی مناطق ساحلی جنوب
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روابط عمومی اداره کل  در جاهایی که پوشیده از برگ ها و علف خشک است آتش روشن نکنیم
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

گــروه خبر // اســتاندار هرمزگان، رشــد 
 اقتصادی استان را ۶.۵ درصد دانسته و گفت: 
نرخ بیکاری در هرمزگان کاهشی است و استان 
از رتبه اول بیــکاری در ابتدای دولت به رتبه 

هفتم رسیده است.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ ، مهندس مهدی 
 دوستی استاندار هرمزگان در نشست با دانشجویان 
شرکت کننده در اردوی راهیان پیشرفت که با حضور 
سرلشکر رحیم صفوی برگزار شد، اظهارداشت: 
به برکت جمهوری اســلامی ایران، پیشرفت های 
زیادی در اســتان به نسبت قبل از انقلاب محقق 
شده اســت و صنایع فولاد، پالایشگاه ها و بنادر 
مولود انقلاب اســلامی هستند و در حال حاضر 
در حال برنامه ریزی برای ساخت پتروپالایشگاه 
شهید سلیمانی هستیم که مجموع سرمایه گذاری 
آن از تمام پروژه های نفتیِ تاریخ هرمزگان بیشتر 
است. وی افزود: هرمزگان امروز در صنعت فولاد 
مقام ســوم کشوری را در اختیار دارد و در حالی 
که کل تولید فولاد هرمزگان تاکنون ۴ میلیون تن 
بوده، ایجاد ظرفیت برای ۵ میلیون تن تولید جدید 
را نیز آغاز کرده ایم و تا ســال ۱۴0۴ هرمزگان 

به بزرگتریــن تولید کننده ی فولاد کشــور بدل 
 خواهد شد. اســتاندار هرمزگان، عنوان کرد: بندر 
شــهید رجایی کــه یکی از مولفه هــای هویتیِ 
بندرعباس اســت بعد از انقلاب به وجود آمده و 
در همین دولت نیز بندرگاه ســیریک و خمیر را 
به بهره برداری رساندیم و طرح توسعه ای نیز برای 
بندرگاه لنگــه آغاز کرده ایم، ضمن اینکه احداث 
و توســعه ی اســکله های جزیره ای متعددی در 
بوموسی، هرمز، لارک و گوکسر را در دستور کار 
داریم. وی ادامه داد: در صنعت آلومینیوم، نساجی 
و کود و سم نیز پیشــرفت های بسیار زیادی در 
استان حاصل شده است و احداث نیروگاه اتمی 
ســیریک نیز در چهار فاز با تولید حدود ۵ هزار 
مگاوات برق اتمی امسال آغاز خواهد شد.مهندس 
مهدی دوســتی، تصریح کرد: گازرسانی یکی از 
امور مغفول در هرمزگان بود که در حال حاضر در 
غرب استان به بندرلنگه در شرق استان به میناب، 
ســیریک و جاسک  و همچنین  به حاجی آباد و 
بستک رسیده اســت. وی عنوان کرد: هرمزگان 
چیزهای زیــادی برای افتخار کردن دارد و یکی 
از مسائلی که به آن افتخار می کنیم این است که 

در این استان ، ۷ مدرســه ی تک دانش آموزی 
داریم که ارزش بالایی دارد چرا که اینکه نشــان 
می دهــد تا چه میزان آینده ی فرزندان این مرز و 
بوم برای مسئولان نظام دارای اهمیت است و از 
این بابت در  مناطق صعب العبور حتی برای یک 
دانش آموز  هم امکانات تحصیل فراهم می کند و 
برایش معلم اعزام می کند. نماینده عالی دولت در 
اســتان هرمزگان با بیان اینکه یک سوم جمعیت 
اســتان را برادران و خواهران اهل سنت تشکیل 
می دهند، گفت: تعداد مســاجد اهل سنت تقریبا 
دو برابر مســاجد شیعی اســت که این امر نشان 
زیست مسالمت آمیز و آزادیِ تامین شده توسط 
جمهوری اســلامی ایران در بحث مذهب است. 
مهندس مهدی دوســتی در بخــش دیگری از 
سخنانش، عنوان کرد: ما تقریبا ۲۶0 میلیون متر 
مکعب رواناب شیرین در استان هرمزگان داریم که 
از سواحل مکران بی هیچ استفاده ای وارد دریای 
عمان می شود و بر همین اساس طرحی به عنوان 
مهار رواناب های سواحل مکران را آماده کردیم 
که ان شاالله به زودی آغاز  خواهد شد .وی با بیان 
اینکه  در استان هرمزگان امکان ترکیب زنجیر ه ی 
نفتی و معدنی وجود دارد، اظهارداشت: در تلاش 
هستیم با ترکیب زنجیره نفتی هرمزگان و زنجیره 
معدنی جنوب استان کرمان، زمینه های توسعه را 
در استان افزایش دهیم و بر همین اساس زنجیره 
کود و سم و شوینده ها را ایجاد کردیم ضمن اینکه 
یک سری کارهای جدید در حوزه زنجیره هلیم و 

هیدروژن نیز در استان آغاز کرده ایم.
    اســتاندار هرمزگان با اشــاره به کسب رتبه 
اول هرمزگان در جذب ســرمایه گذاری صنعتی، 
عنوان کرد: صنعت کشتی ســازی یکی از صنایع 
پیشران در هرمزگان است اما متأسفانه تولیدات 

فولاد اســتان نمی توانســت نیاز این صنعت را 
برآورده کند بر همین اساس طی تفاهم نامه ای با 
ایمیدرو تلاش کردیم تا تولیدات فولاد استان را با 
نیاز صنعت کشتی سازی منطبق کنیم .وی صنعت 
آبزی پروری را یکی دیگر از بخش های پیشران 
استان دانست و با بیان اینکه سال گذشته حدود 
۱۲0 میلیون دلار صادرات آبزیان در هرمزگان 
محقق شده است، گفت: یکی از اولویت هایی که 
از سفر ریاست محترم جمهور به استان  دنبال شد، 
برق رسانی به مزارع پرورش میگو بود که حدود 
هزار میلیارد تومان اعتبــار برای آن اختصاص 
پیدا کرد و اجــرای این طــرح می تواند  تولید 
میگو در ســطح را تا حدود زیادی افزایش دهد.
اســتاندار هرمزگان عنوان کرد: در حوزه پرورش 
 ماهــی در قفس نیز کل ظرفیت مان قبل از دولت 
۵ هزار تن بوده اما توانستیم ۵ هزار تن ظرفیت جدید 
 در ســال اول دولت ایجاد کنیم و برای امسال نیز 
چشم اندازمان اضافه کردن ۱0 هزار تن ظرفیت 
دیگر است. مهندس دوستی راه اندازی زنجیره تولید 
کاغذ در استان را از دیگر موفقیت های دولت در 
استان دانست و گفت: به زودی نخستین کارخانه 
تولید کاغذ بر پایه واردات مواد اولیه آغاز به کار 
 خواهد کرد ضمن اینکه برای تکمیل زنجیره و تولید 
مــواد اولیه در داخل کشــور، کشــت درختان 
اکالیپتوس نیز با مدلی ابتکاری آغاز شده است.
استاندار هرمزگان، در پاسخ به سوالی در رابطه با 
نرخ بیکاری در استان نیز تصریح کرد: در ابتدای 
دولت استان هرمزگان با ۱۸.۲ درصد نرخ بیکاری 
رتبه بالایی در این حوزه داشت اما با تلاش های 
انجام شده این نرخ به ۱۱.۴ درصد رسیده و نرخ 
بیکاری کاهشی بوده و استان از رتبه اول بیکاری 

به رتبه هفتم رسیده است. 

استاندار هرمزگان خبر داد 

آغاز به کار نخستین کارخانه تولید کاغذِ هرمزگان؛ به زودی 
خبر

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار شمار زیادی از معلمان و فرهنگیان 
سراســر کشور، توصیه های مهمی را داشتند که بایستی مورد توجه 
قرار گیرد که با توجه بااهمیت این موارد، به بازخوانی بخشی از این 
توصیه ها پرداختیم. حضرت آیت الله خامنه ای، تشویق دانش آموزان 
به حضور در مراکز برکت آفرین از جمله مساجد و هیئت ها را توقعی 
دیگر از معلمان بیان کردند و گفتند: حضور دانش آموزان در مدارس، 
علاوه بر یادگیری برکات دیگری دارد که از روش های مجازی قابل 
تحقق نیست؛ ضمن اینکه روند آموزش و پرورش از کرونا، فتنه ها، 
اغتشاشات و ایجاد ناامنی در خیابان ها و برخی مسائل دیگر ضربه 
خورده است.رهبر انقلاب زنده کردن احساس »هویت ایرانی-اسلامی 
و شخصیت ملی« در نوجوانان و جوانان باهوش کشور را وظیفه ای 
اساسی دانستند و گفتند: در این روند، مسئله زبان فارسی، پرچم کشور 
و احساس عزت و افتخار به ایرانی بودن مهم است که البته این مسائل 
با توصیه و حرف حاصل نمی شود، بلکه باید مفاخر و سوابق فرهنگی، 
علمی و تاریخی را به دانش آموز تعلیم حقیقی داد.ایشان پس از بیان 
توقعات از معلمان، احساس مسئولیت همه جانبه حاکمیت در قبال 
جامعه معلمین را ضرورتی واقعی دانستند و گفتند: معیشت معلمان 
خیلی مهم اســت اما مشکلات معلمان فقط معیشتی نیست و دایره 
گسترده ای دارد که مهارت آموزی، تجربه آموزی و رسیدگی به دانشگاه 
فرهنگیان از جمله آنهاست.رهبر انقلاب درباب مسائل اصلی آموزش 
و پرورش، عبور از گردنه های دشوار پیشرفت همه جانبه کشور را بدون 
کمک و ایفای نقش آموزش و پرورش غیرممکن دانستند و با تأکید 
بر اهمیت درک جایگاه عظیم این مجموعه در نظام مدیریتی کشور، 
افزودند: خطای راهبردی برخی مسئولان گذشته این بود که متأسفانه 
قدر و عظمت و قدرت تأثیرگذاری آموزش و پرورش را نمی دانستند 
و به این مجموعه به عنوان مزاحم و مصرف کننده ی بی فایده بودجه 
نگاه می کردند.حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به اتفاق نظر بسیاری 
از صاحب نظران و کارشناسان بر محور بودن مدرسه برای گره گشایی 
از مشکلات کشور، افزودند: همانگونه که این متخصصان می گویند، 
اگر در ۲0 ســال قبل به موضوع مدرسه رسیدگی کرده بودیم امروز 
بسیاری از مشکلات وجود نداشت؛ بنابراین چاره کار در برنامه ریزی 
صحیح و همت جدی برای اصلاح مدرســه است و همه مسئولان، 
تصمیم سازان، تصمیم گیران و آحاد مردم باید اهمیت حیاتی دستگاه 
آمــوزش و پرورش را درک کنند.رهبرانقلاب با انتقاد از بی ثباتی در 
مدیریت آموزش و پرورش گفتند: دستگاه به این عظمت با تغییر مداوم 
وزیر، ضربه می خورد؛ بخصوص اینکه تغییر وزیر گاهی تغییر معاونان، 
مدیران میانی و حتی مدیران مدارس را هم درپی  می آورد.»ضرورت 
انطباق ســاختار، محتوا و نظام درسی آموزش و پرورش با نیازهای 
کشــور« نکته مهم دیگری بود که رهبر انقلاب با تأکید بر آن گفتند: 
کشــور به همان اندازه که به نیروی متفکر و دانشمند احتیاج دارد به 
نیروی ماهر کار هم نیازمند اســت اما آیا اکنون نسبت متعادلی بین 
آموزش های رایج در دبیرســتان ها با آموزش های مهارتی و فنی و 
حرفه ای برقرار است؟ و دالان عبور از مدرسه و دبیرستان برای رسیدن 
به دانشگاه و نحوه توزیع منابع انسانی در بخش های مختلف کشور، 
مسیری درست است؟ حضرت آیت الله خامنه ای، مسئولان را به تأمل 
و تجدیدنظر درباره مســیر کنونی آموزش و ارزیابی میزان بهره وری 
آن برای کشــور فراخواندند و افزودند: سیاســت اصلی آموزش و 
پرورش باید آموزش علم نافع و تأمین نیازهای امروز و فردای کشور 
باشد.»سند تحول بنیادین آموزش و پرورش« موضوع اساسی دیگری 
بود که رهبر انقلاب در خصوص آن پنج توصیه خطاب به مسئولان 
بیان کردند: »اول، سند تحول به صورت مستمر تکمیل و به روزرسانی 
شود«. »دوم، از سند تحول حمایت قاطع و به اجرای آن کمک شود«. 
»سوم، برای سند تحول که سندی متقن و خوب است بدیل و رقیبی 
درست نشود«. »چهارم، نقشه راه دقیق اجرای سند تحول از ستاد تا 
مدارس تهیه و در دولت و مجلس از آن حمایت شود« و »پنجم، در 
نقشه راه، شاخص های قابل اندازه گیری معین شود که بر اساس آنها 
پیشرفت اجرای سند دائماً رصد شود«. موضوع دیگری از نظام مسائل 
اصلی آموزش و پرورش که حضرت آیت الله خامنه ای به آن پرداختند، 
مسئله سرنوشت ساز »جذب معلم« بود.ایشان با اشاره به کمبود معلم 
به علت نبود پیش بینی های درست در گذشته، گفتند: معلمان زیادی 
در سراســر کشور از جان مایه می گذارند اما همچنان با کمبود معلم 
متعهد و کارآمد روبرو هستیم که راه حل آن، تلاش و سرمایه گذاری 
بیشتر بر روی تقویت زیرساختها و ظرفیتهای دستگاههای تربیت معلم 
بخصوص دانشگاه فرهنگیان و همچنین استفاده از معلمان مجرّب، 
مؤمن و قدیمی است.رهبر انقلاب، رصد شایستگی های حرفه ای و 
عمومی معلم در طول دوران خدمت و اکتفا نکردن به گزینش های بدو 
خدمت را نیز ضروری دانستند و گفتند: ضوابط گزینش نباید کمرنگ 
شود.»تألیف جذاب، به روز و مبتکرانه کتاب های درسی« ضرورت 
دیگری بود که حضرت آیت الله خامنه ای درباره آن گفتند: کتاب های 
درســی در همه رشته ها به گونه ای باشد که یادگیری آنها نسل جوان 
را سر شوق بیاورد.ایشان، گنجاندن مفاهیم اسلامی و معرفی مفاخر 
اسلامی و ایرانی و سرآمدان دانش و اکتشافات علمی در تاریخ ایران« 
را از جمله کارهای لازم در به روز کردن کتاب های درسی و متناسب 
با تغییر زمانه برشــمردند و خاطرنشان کردند: منظور برخی افراد از 
تغییر زمانه، تغییر اصول است در حالی که اصولی مانند عدالت، انصاف 
و محبت هیچ گاه تغییر نمی کند بلکه روبناهایی همچون شــیوه های 
نگارش و بیان، تغییرپذیر هستند.توصیه پایانی رهبر انقلاب در این 
دیدار، اهتمام به امور پرورشی در مدارس بود که با قدردانی از توجه 
به این موضوع در ستاد آموزش و پرورش، گفتند: البته اهتمام به امور 
پرورشی باید در مدارس نیز امتداد داشته باشد اما اکنون اثر چندانی 
از آن مشاهده نمی شود و مدارس زیادی مسئول پرورشی ندارند البته 
کار پرورشی هم باید به گونه ای جذاب باشد که بچه ها را فراری ندهد.

حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر تعیین تکلیف هر چه ســریع تر 
مدیریــت آموزش و پرورش برای پیش برُد قاطع و بهتر امور در این 
دستگاه، گفتند: ما به آینده آموزش و پرورش و کارهای بزرگ معلمان 

محترم امیدوار هستیم.
  علی زارعی

ضرورت توجه به توصیه های رهبری 

استقبال شیلات هرمزگان
 از دانشگاه ها در راستای افزایش تولید آبزیان 

   گروه خبر // سرپرســت اداره کل شیلات هرمزگان ضمن 
استقبال از دانشگاه ها در راســتای افزایش تولید آبزیان گفت: 
دانشــگاه ها و مراکز علمی اســتان در راستای تکثیر گونه های 
بومی میگو و همچنین ماهی های بومی این استان جهت پرورش 
ماهی در قفس ورود کنند و یاری رســان بخش خصوصی در 
این زمینه باشــند. مســعود بارانی در دیدار با رئیس و اساتید 
دانشــگاه هرمزگان که در راستای ارتقای تعامل و هم فکری در 
مسیر توسعه شیلاتی استان و فراهم سازی زمینه توسعه دانشگاه 
 محور شــیلات برگزار شد، افزود: اســتان هرمزگان افزون بر 
۵0 هزار هکتار اراضی مســتعد پرورش میگو و ظرفیت تولید 
۱۱3 هزار تن ماهی در قفس دارد که نشــان از جایگاه خوب 
شــیلات اســتان در حوزه آبزی پروری کشــور است.وی به 
حمایت های سازمان شیلات ایران و استانداری هرمزگان اشاره 
و بیان کرد: خوشــبختانه اقدام های خوبی در زمینه بازســازی 
ذخایر آبزیان از طریق ایجاد زیستگاه های مصنوعی در آب های 
غرب اســتان انجام شده و احداث و اســتقرار افزون بر۲ هزار 
ســازه در آب های شرق استان نیز با همت دولت سیزدهم و در 
آینده ای نزدیک در دستورکار است.سرپرست اداره کل شیلات 
 هرمزگان همچنین با اشاره به اینکه هرمزگان با بهره مندی بیش از 
3۵ هــزار نفر صیاد، بیش از چهار هزار و ۵00 فروند شــناور 
صیــادی و ۱۹ بندر صیادی جایگاه ویژه ای در صید و صیادی 
کشــور دارد، تصریح کرد: بدون شک دانشگاه ها می توانند با 
استفاده از ظرفیت های خوب علمی و پژوهشی سرعت بخش 
و تسهیل گر توسعه شیلات استان در رسیدن به توسعه پایدار در 
حوزه صید و پرورش آبزیان باشند.بارانی ابراز کرد: صید و صیادی 
 پایدار، ایجاد ارزش افزوده محصولات شیلاتی، تصحیح و ارتقای 
روش هــای صیــد، بهبــود و بالابردن کیفیــت محصولات 
 شــیلاتی، افزایش صادرات آبزیان با هدف ارزآوری به کشور، 
فرهنگ  ســازی در بالا بردن مصرف ســرانه آبزیان، شناسایی 
بــا گونه های جدید اقتصادی آبزیان بــرای تکثیر و پرورش و 
 همچنین بازســازی ذخایر و زیســتگاه های طبیعی در جهت 
کم کردن فشار صید آبزیان از جمله دغدغه های شیلات هرمزگان 
 است که دانشــگاه ها و مراکز علمی می توانند با ارائه راهکارها 
شــتاب دهنده این مهم باشند.وی، همچنین از انعقاد تفاهم نامه 
همکاری بین شیلات و دانشــگاه هرمزگان در مسیر تعامل و 
هــم افزایی خبر داد و گفت: امید داریم ارتباط بین دانشــگاه و 
کارشناســان حوزه شــیلات بیش از پیش افزایش یابد.رییس 
دانشــگاه هرمزگان نیز نوآوری و فن آوری در حوزه شیلات 
را از ماموریت های مهم این دانشــگاه در حوزه شیلات دانست 
و تصریح کرد: امید اســت با هم افزایی، تعامل و همکاری بین 
دانشگاه هرمزگان و شیلات استان شاهد اتفاق ها و دستاوردهای 
خوبی در حوزه شــیلات باشیم.به گزارش ایرنا، محمد صادقی 
 همچین ایجاد ظرفیت های مناســب در راســتای توســعه در 
بخش های شیلاتی با استفاده از ظرفیت های مشترک دانشگاه و 
شیلات هرمزگان را یکی از اهداف مشترک این ۲ نهاد عنوان کرد.

سرمقاله

پشت پرده سیاست 

  
وی ادامه داد:»نگفتند مجمع بیاید بگوید فلان قانون خلاف شــرع اســت یا نه.« 
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام در بخش دیگری از اظهارات خود با طرح 
این پرسش که مصلحت عمومی اساسا چیست؟ تصریح کرد: »در فلسفه قانونی و 
سیاسی در این خصوص صحبت شده است. به این بحث ها خیلی پرداخته نشده 
است و باید این ها تحقیق شود. مصلحت عمومی  چه نسبتی با مصلحت اشخاص 
دارد؟ آیا مصلحت عمومی جمع نظر افراد اســت یا به واقع مصلحت عموم است؟ 
آیا منفعت فقط مادی است یا امور ارزشی و معنوی هم نفع هستند؟ در جمهوری 

اسلامی تردید نداریم امور ارزشی و معنوی در امور  مادی دخیل است.« / ایسنا
 تازه های مطبوعات

اعتماد - طرح »تشدید مجازات همکاری کنندگان با اقدامات کشورهای متخاصم 
علیه امنیت و منافع ملی« این هفته در دستور کار مجلس است؛ این طرح تنها به 
افزایش مجازات پرداخته و ابهامی از شاخصه های »دولت متخاصم« برطرف نشده 
است و نحوه تشخیص و اســتحصال آن نیز همچنان مشخص نیست. به عبارت 
دیگر تعریف واحدی از دولت متخاصم ارائه نشده است و همین باعث شده تا بنا 

به تشخیص دادگاه باشد.
کیهان- این روزنامه با تیتر »رفتار منافقانه نشریات زنجیره ای قبل و بعد از استیضاح« 
نوشت: رسانه های زنجیره ای در حالی که با ژست دفاع از مردم، از استیضاح وزیر 
صمت دفاع می کردند، پس از برکناری وزیر اذعان کردند که اهمیت و اولویت ماجرا 

برایشان، شکاف در میان دولت و مجلس بوده نه حل مشکل گرانی از این طریق.
ایــران- اســتیضاح انگیزه اصلی خود را در خلال نطق یکی دو نماینده نشان داد 
که بی پروا به ارتباط میان مخالفت شــان بــا فاطمی امین و انتخابات آتی مجلس 
اشاره داشتند و استیضاح وزیر را مابه ازای رأی موکلان نمایندگان معرفی کردند. 

رویکردی که در همراه ساختن اکثریت بی تأثیر نبود.
جوان - از جمله دلایل پیگیری نکردن مبارزه با فساد و ریشه کنی آن، نفوذ و قدرت 
مفسدان و تشکیل شــبکه های قدرتمندی است که درگیر شدن با آن ها هزینه ها، 
خطر ها و تهدید هایی را محتمل ســاخته است. این شــبکه ها در مقابل هرگونه 
برخورد و مبارزه مقاومت می کنند و حتی احتمال دارد دست به جنایت یا تهمت و 
بدنام سازی هم بزنند. جرئت مبارزه با مفسدان، معیاری برای شناخت هویت انقلابی 
و ادعا ها و شــعار های مسئولانی است که ادعای حل مشکلات و مسائل اساسی 

کشور و مردم را دارند.
رسالت- اگر دولت نداند در پیش بینی درآمدها دقیقا چه دارد و در برآورد هزینه ها 
دچار خطا شود، کسری بودجه اجتناب ناپذیر است. حاشیه سازها نمی گذارند افسران 
میدانی اتاق فکر جنگ اقتصادی کار خود را بکنند.گام اول برای مهار تورم حفظ 
ارزش پول ملی است که تعادل بازار و قیمت ها را به هم زده است. گام های بعدی 
حل مسئله کسری بودجه، دقت در برآورد هزینه ها و پیش بینی واقعی درآمدهاست.

چرخ اجرای توافق با آژانس به راه افتاد؟
  دقیقــا دو ماه از توافق جدید میان ایــران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
می گذرد و در این مدت بر اساس بند سوم این توافق که گفته بود با نشست 
فنی در تهران نحوه اجرای توافق روشــن خواهد شد، دو بار هیئت های فنی 
از آژانس به تهران آمده و رایزنی های لازم را داشــته اند و به نظر می رسد 
اجرای نتایج این رایزنی ها در دســتور کار دوطرف قرار گرفته باشــد. بند 
ســوم توافق تهران و وین تصریح می کند: »ایــران به صورت داوطلبانه به 
آژانس اجازه می دهد تا چنان چه مقتضی باشــد فعالیت های راستی آزمایی 
و نظارت بیشــتر را اجرا کند« و حالا یک خبرنگار نشــریه آمریکایی وال 
 اســتریت ژورنال مدعی شــده ایران کار نصب دوربین های نظارتی را در 
ســایت های هسته ای خود از سر گرفته اســت. لارنس نورمن، در پیامی 
در صفحه توییترش مدعی شــد: شــایعات تایید می شود. آژانس هم اکنون 
توانسته است نصب دوباره دوربین های خارج شده و دیگر]تجهیزات نظارتی[ 
را آغــاز کند. نورمن در ادامه گفت: انتظار می رود که این روند در چند روز 
آینده به سرانجام برسد.سازمان انرژی اتمی ایران خرداد سال گذشته و پس 
از قطعنامه ای که توســط آمریکا، فرانسه، انگلیس و آلمان در شورای حکام 
آژانس درباره همکاری های پادمانی ایران و آژانس صادر شده بود، با انتشار 
ویدئویی از خاموشی تعداد قابل توجهی از دوربین های نظارتی فراپادمانی 
آژانس بین المللی انرژی اتمی خبر داده بود و بهروز کمالوندی، ســخنگوی 
سازمان انرژی اتمی گفت: تصمیم بر این شد تا بخشی از همکاری های فراتر 
از پادمان که جزو تعهدات ما نبود و بر مبنای حسن نیت انجام می شد، متوقف 
شــود مثلا ضبط برخی از فعالیت ها توسط دوربین های آژانس و دستگاه 

سنجش غنای بر خط و فلومتر آژانس در ایران.
تبیین وظیفه مجمع تشخیص  از سوی آیت ا... آملی لاریجانی

 آیت ا... آملی لاریجانی در ســخنانی در اجلاس ملی »نخبگان نظریه پردازی 
سیاســت گذاری کلان در جمهوری اســلامی« درباره شأن مجمع تشخیص 
مصلحت نظام با بیان این که این مجمع برای رفع اختلاف و حل مســائل بین 
مجلس و شــورای نگهبان ایجاد شده است، تصریح کرد: »اما با این دقت این 
وظایف در قانون اساسی نیامده است. کار مجلس تصویب مصوباتی بر اساس 
مصالحی است که تشخیص می دهد. شورای نگهبان کارش این است که بگوید 
 این قانون خلاف شــرع و قانون اساسی اســت اما درباره مصلحت اجرای آن 
قانون مطلبی نمی گوید، به عبارتی تعبیر به این که کار مجمع رفع اختلاف مجلس 
و شورای نگهبان است، تعبیر درستی نیست. مجمع کارش این است که تعیین کند 
مصلحت ملزمه اســت که آن قانون انجام شود یا خیر. شأن مجمع این نیست که 
بگوید حرف شورای نگهبان درست است یا خیر. مجمع کارش تشخیص مصلحتی 

است که مجلس به لحاظ آن مصلحت قانونی را تهیه و تصویب کرده است.«

واکاوی پاسخ ایران به فعال سازی مکانیسم ماشه
 یک مــاه مانده به برگزاری نشســت شــورای حکام، رســانه های غربی 
زمزمه هایی را درباره تلاش اروپا برای فعال ســازی مکانیسم ماشه انعکاس 
می دهند. وزارت خارجه ایران نیز به این زمزمه ها واکنش نشــان داد و گفت: 
»چنان چه طرف مقابل دچار خطای محاسباتی شود، می داند واکنش ایران چه 
خواهد بود.«حسن بهشتی پور درباره احتمال فعال سازی مکانیسم ماشه گفت: 
اروپایی ها تا نشســت خردادماه شورای حکام صبر می کنند چون قرار است 
ایران و آژانس به یک جمع بندی درباره ســوالات مطرح شده برسند بنابراین 
بعید به نظر می رســد آن ها قبل از خرداد مکانیسم ماشه را فعال کنند.وی با 
 بیان این که آلمان، فرانسه و انگلیس از برجام خارج نشدند بنابراین متأسفانه 
می توانند مکانیســم ماشــه را فعال کنند، افزود: اگر ایران و آژانس به توافق 
نرســند، به نظر می رســد غربی ها قصد دارند با قطعنامه شورای حکام معبر 
حقوقی درست کنند به این معنا که ایران ناقض برجام است و بعد براساس آن 
فعال سازی مکانیسم ماشه را اعلام کنند.این کارشناس مسائل سیاست خارجی 
اظهار کرد: ایران در زمان دولت آقای روحانی کتبی به اتحادیه اروپا اطلاع داده 
 بود که اگر مکانیسم ماشه را به هر دلیلی فعال کنند، امکان دارد ایران از ان پی تی 
خارج شود و این اتفاق هم برای ایران خیلی گران تمام خواهد شد و هم برای 
اروپایی ها و آمریکایی ها بنابراین بر هر دو طرف اثر منفی خواهد داشت.وی 
ادامه داد: امیدوارم تا خردادماه ایران با آژانس به توافق برسد چون در این صورت 
 خیلی بعید است که اتحادیه اروپا بتواند مکانیسم ماشه را فعال کند چون فضای 
بین المللی با آن همراهی نخواهد کرد؛ به ویژه آن که از اقدام احتمالی ایران نیز 
آگاهی کامل دارند.بهشتی پور درباره اخبار منفی رسانه های غربی مبنی بر کُند 
پیش رفتن همکاری های ایران با آژانس گفت: این را منابع غربی اعلام کردند و 
خود آژانس موضعی نگرفته است. امیدوارم تا نشست خردادماه شورای حکام، 

ایران و آژانس بر سر پاسخ به سوالات مطرح شده به توافق برسند.
انعکاس

اعتماد آنلاین نوشت: سردار ذوالقدر، دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان 
این که موارد اختلافی مجلس و هیئت عالی نظارت درباره شفافیت محل بحث 
مجمع تشخیص نیســت، تصریح کرد: مجمع تشخیص صرفا اختلافات میان 
مجلس و شــورای نگهبان درباره شفافیت را بررسی می کند.موضوع شفافیت 
در نیمه فروردین امسال به عنوان موضوع اختلافی و اصراری مجلس نسبت به 
شورای نگهبان به مجمع ارجاع شده که در اولین جلسه مجمع بررسی می شود.

تابناک خبرداد: فراجا از همشهری به علت کاریکاتور سردار رادان شکایت کرد. 
دادســتان عمومی و انقلاب تهران گفت: در پی ثبت شکایت فراجا از روزنامه 
همشــهری به دلیل کاریکاتور منتشرشده در این روزنامه دادستانی تهران قرار 

جلب به دادرسی و کیفرخواست مدیرمسئول این روزنامه را صادر کرد.

گروه خبر // سرپرســت معاونت غذا و دارو دانشــگاه علوم 
پزشکی هرمزگان در خصوص توزیع شیر خشک در هرمزگان 

واکنش نشان داد. 
  دکتر حسین قاسمی درباره کمبود شیرخشک در استان هرمزگان، 
اظهار کرد: در توزیع شیرخشــک های یارانه ای افرادی که نامه از 
مراکز بهداشت داشته باشند، مشکلی وجود ندارد و بصورت مرتب 

 به والدین نوزادان تحویل داده می شــود.وی با بیان اینکه روزانه 
۱۶ هزار قوطی شیرخشک از نوع ببلاک در سطح داروخانه های 
استان هرمزگان توزیع می شود، تصریح کرد: همچنین ۲۸ هزار و 
۲۸۸ قوطی شیرخشــک از نوع آپتامیل پپتی نیز بین داروخانه ها 
توزیع شده است.قاسمی با اشاره به اینکه ۵0 نوزاد با شرایط خاص 
در هرمزگان وجود دارد که ماهانه برای هر نفر آن ها ۸ قوطی در 

ماه تعلق می گیرد، اضافه کرد: والدین نوزادان خاص درخواســت 
افزایش شیرخشــک نوزادان خود را دارند و شیرهای مخصوص 
آلرژی سهمیه بندی شده است که پیگیر هستیم سهمیه استان افزایش 
 یابد.به گزارش ایســنا ؛ سرپرســت معاونت غذا و دارو دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان عنوان کرد: برای دریافت شیرهای آلرژی 

والدین باید حتما از متخصص کودکان نامه داشته باشند.

سرپرست معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبر داد 

توزیع روزانه ۱۶ هزار قوطی شیرخشک ببلاک در داروخانه های هرمزگان
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گروه خبر // دبیر اجرایی شــورای توسعه مکران 
گفت: ما می توانیم سواحل مکران را به چند هاب 
در چند زمینه در سطح ملی و بین المللی تبدیل 
کنیم، به همین جهت نیاز است توسعه این منطقه 

همه جانبه دیده شود.
   حسین دهقان اظهار داشت: از سالیان گذشته مسئله 
توسعه ســواحل مکران و بهره گیری از ظرفیت های 
اساسی که در این منطقه وجود دارد و می تواند نقشی 
خوبی در اقتصاد ملی ایفا کند مطرح شده اما سرعت 

کار مطلوب این خواسته نبوده است.وی افزود: در 
دولت های گذشته یک ســری اقدامات اولیه انجام 
شــده اما وارد فاز اجرایی نشد، در دولت سیزدهم 
گام های بزرگی برداشته شده است که امیدواریم این 
گام ها عملیاتی و نتایج آن در ســطح محلی و ملی 

توسط مردم دیده شود.
  دبیر اجرایی شورای توسعه مکران گفت: اولین گام 
تدوین یک برنامه بلند مدت در راستای توسعه همه 
جانبه فرهنگی، اقتصادی، صنعتی، زیست محیطی با 
نگاه فراملی در سواحل مکران است، در این برنامه نگاه 
ما بر این است که علاوه بر حوزه صنعتی، بر مباحث 
تجاری و بازرگانی تأکید شــود.وی تصریح کرد: ما 
می توانیم سواحل مکران را به چند هاب در چند زمینه 
در سطح ملی و بین المللی تبدیل کنیم، به همین جهت 

نیاز است توســعه این منطقه همه جانبه دیده شود.
دهقان گفت: در توســعه سواحل مکران از تجربیات 
ســرمایه گذاری های کلان صنعتی از جمله عسلویه 
استفاده می شود تا کاســتی هایی که در آن پروژه ها 
وجود داشت در توسعه مکران تکرار نشود، به همین 
منظور در ذیل تعریف این برنامه، مؤلفه هایی تعریف 
شده که این مؤلفه ها تأمین کننده یک آتیه مطلوب و 
متوازن برای منطقه خواهد بود.وی ادامه داد: بحث دوم 
تدارک سازوکارهای لازم برای اجرایی سازی برنامه 
اعم از جنبه های قانونی، مقررات و دستورالعمل ها بود 
و هم نهادسازی بود که باید متناسب با طرح کلی اولیه 
انجام می شد، برای این مسئله فرصت قانونی وجود 
دارد که در ماده ۶۸ احکام دائمی برنامه های توسعه 
کشور است که پیش بینی شده این توسعه در سواحل 

مکران با نگاه به اقتصاد مقاومتی و اقتصاد دریا محور 
و سهم این منطقه در اقتصاد ملی می تواند داشته باشد 
پیش بینی یک سازمان توسعه ای شد که باید برای این 
سازمان اساسنامه تهیه شده و در مراحل آخر تصویب 
در دولت است و پس از آن در مجلس مصوب خواهد 
شد.وی افزود: در کنار این مطلب به دنبال این هستیم 
در قالب بودجه ســنواتی یا برنامه هفتم توسعه و یا 
سیاست اقتصاد دریا محور بتوانیم همه فرصت ها و 
امتیازاتی که می تواند موید، مقوم و تسهیل کننده فضای 
توســعه منطقه باشد را ببینیم و الحمدلله نقاط خوبی 

مورد توجه است.
   دبیر اجرایی شورای توسعه مکران گفت: ما زمان 
زیادی را برای بهره بردن از گنج عظیم و نهان سواحل 
مکران از دســت داده ایم و زمان زیادی برای بالفعل 

کردن این ظرفیت ها با توجه به رقبای منطقه ای نداریم 
چون این رقبا به شدت در حال کار کردن هستند تا 
بتوانند فرصت های ما را بگیرند، دولت همت دارد و 
در حال تلاش اســت و می خواهیم از فضای مثبت 
روانی در سطح ملی و منطقه ای و بین الملل استفاده 
کنیم تا اتفاقی را در جهت توســعه منطقه ســواحل 
مکران رقم بزنیم.به گزارش تسنیم ؛ وی در خصوص 
اجرای پروژه مهندسی سواحل در منطقه مکران توسط 
سازمان بنادر اظهار داشت: این مطالعات سازمان بنادر 
در حوزه ســواحل هرمزگان انجام داده و یقینا چون 
استانداردهایی است که مدیریت سواحل و پس کرانه 
را حدگذاری می کند باید این مطالعات مبنای توسعه 
ســواحل مکران باشد و حتما به این مطالعات توجه 

می شود.

دبیر اجرایی شورای توسعه مکران: 

می توان سواحل مکران را به چند هاب ملی و بین المللی تبدیل کرد

رئیس سازمان مدارس خبر داد
توسعه مدارس غیردولتی بدون شهریه

  گروه خبر // رئیس ســازمان مــدارس و مراکز غیردولتی 
و توسعه مشــارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش از 
توسعه مدارس غیردولتی )عام المنفعه( بدون شهریه با محوریت 
موسسات غیردولتی، نهادهای انقلابی، مؤسسات تربیت محور 
و دســتگاه های دولتی خبر داد و گفت: علاقه مند هستیم روی 
توسعه مدارس وابســته به دستگاه ها، مؤســات اقتصادی و 
نهادهای عام المنفعه  تمرکز کنیم و دستگاه ها در موضوع تعلیم 
و تربیت مشــارکت جدی تری داشته باشند. احمد محمودزاده 
درباره آخرین وضعیت توســعه مدارس غیردولتی در مناطق 
محروم ذیل سیاست مردمی سازی در آموزش و پرورش اظهار 
کرد: دولت نگاه جدیدی به این موضوع دارد و مقرر شده است 
که در توسعه مدارس با محوریت گروه های جهادی ومؤسساتی 
که سابقه تعلیم و تربیت خوبی دارند، باشد که می توانند کمک 
کار آموزش و پرورش کشــور شــوند.  وی افزود: البته این 
علاقه مندی از سوی نهادها و دستگاه هایی که اقدام به تاسیس 
مدرسه می کنند بیشتر است. به عنوان مثال موسسه ای داریم که 
۶0 مجموعه مدرسه ای دارد و اخیرا در مناطق محروم سه استان  
کشور حضور پررنگی نشان داده و مشغول فعالیت های آموزشی 
عام المنفعه اســت.رئیس ســازمان مدارس و مراکز غیردولتی 
وزارت آمــوزش و پرورش با بیان اینکــه البته ما در مدارس 
غیردولتی مان دنبال آن هستیم که اگر موسس فرد حقیقی است 
حتما صلاحیت مدرســه داری داشته باشد و مایل نیستیم که به 
هرکسی مجوز بدهیم گفت: اگر استانداردها رعایت نشود اجازه 
ورود فرد به حیطه مدرسه داری را نمی دهیم.محمودزاده افزود: 
یکی از اســتانداردهای ما نیروی انسانی و دیگری فضا است 
که مخصوصا در این بخش مشکلات بسیاری داریم، به همین 
خاطر بیشــتر علاقه مند هستیم روی توسعه مدارس وابسته به 
دستگاه ها تمرکز کنیم و دستگاه ها را پای کار راه اندازی مدارس 
غیردولتی بیاوریم.  وی با اشــاره به اینکــه به عنوان مثال با 
هماهنگی های انجام شده در حوزه مدارس سما که زیرمجموعه 
دانشــگاه آزاد اسلامی هستند، توسعه خوبی را شاهد خواهیم 
بود گفت: آنها هم کیفیت و امکانات و تجهیزات خوبی دارند و 
هم می توانند فضاهای بلااستفاده سال های گذشته در دانشگاه ها 
را به کار بگیرند.به گزارش ایســنا ؛ رئیس سازمان مدارس و 
مراکز غیردولتی وزارت آموزش و پرورش افزود: مذاکراتی با 
چند مجموعه دیگر نیز درحال انجام است و اگر توافق حاصل 
شود شاهد توسعه هنرستان های فنی غیردولتی نیز خواهیم بود. 
سیاست ما توسعه آموزش های فنی وحرفه ای و کاردانش و دوره 
متوســطه است و پس از آن مدارس دستگاهی یا حقوقی و در 

وهله آخر مدارس با موسس حقیقی مدنظر است.

      

برگزاری جشن های بزرگ دختران آفتاب در هرمزگان 
گــروه خبــر // دبیر اجرایی ســتاد 
از  کرامت هرمزگان  بزرگداشــت دهه 
برگزاری جشــن بزرگ دختران آفتاب 
همزمان با دهه کرامت در شهرستان های 

مختلف استان هرمزگان خبرداد. 
   اســلام خواجــه یی دبیر ســتاد 
بزرگداشت دهه کرامت هرمزگان در 
نخستین نشست ستاد بزرگداشت دهه 
کرامت استان، خدمتگزاری به آستان 
مقــدس حضرات معصومیــن)ع( را 
 موهبتی بسیار ارزشمند دانست و گفت: 
برنامه های بزرگداشت دهه کرامت با 
تعامل و همراهی دستگاه ها و نهادهای 

فرهنگی در هرمزگان اجرا می شود.
وی از برگــزاری جشــن بــزرگ 
های  شهرســتان  در  آفتاب  دختران 
 مختلف اســتان به عنــوان یکی از 
برنامه های شــاخص دهــه کرامت 
نام برد و افزود: همزمان با ســالروز 
 ولادت فرخنده حضرت معصومه)س( 
جشــن بزرگ دختــران آفتاب در 
پارسیان،  بندرعباس،  شهرستان های 
میناب، رودان و منطقه ایسین برگزار 
خواهــد شــد. دبیر اجرایی ســتاد 
بزرگداشــت دهه کرامــت هرمزگان 
ادامه داد: جشــن دختران آفتاب در 

الاسلام  با حضور حجت  بندرعباس 
و المسلمین عبادی زاده نماینده ولی 
فقیه در استان و امام جمعه بندرعباس 
چهارم خرداد در فرهنگسرای طوبی 
برگزار می شــود.وی بــا بیان اینکه 
سخنران این آیین پیرامون حجاب و 
عفاف و زیست عفیفانه به ایراد سخن 
خواهد پرداخت، اضافه کرد: تجلیل از 
دانش آمــوزان دختر مقاطع مختلف، 
دانشجو و طلاب از دیگر برنامه های 

این جشن است.
  خواجه یی، حضور خدام آســتان 
قدس رضوی در مساجد و حسینیه ها 
را از دیگر برنامه های دهه کرامت ذکر 

 کرد و گفت: خــدام رضوی در قالب 
کاروان های زیر ســایه خورشــید 
بــه همراه پرچم متبــرک رضوی در 
طول دهه کرامت میهمان مردم استان 
خواهند بود.وی افزود: همزمان با دهه 
کرامت، جشن های مردمی با محوریت 
کانون های فرهنگی هنری مساجد در 
 اقصی نقاط اســتان هرمزگان برگزار
می شــود کــه شــاخص ترین آن 
هفدمین جشــنواره استانی فرهنگی، 
هنری و ورزشی آسمان هشتم است 
 که به میزبانــی کانون فرهنگی هنری 
امــام المنتظر)عج( روســتای کردر 
رضوی شهرســتان مینــاب برگزار 

خواهد شد.سرپرست ستاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد 
اســتان هرمزگان از اعزام 30 نفر از 
زیارت اولی های شهرستان بشاگرد به 
اردوی زیارتی مشهد مقدس به عنوان 
یکی دیگر از برنامه های دهه کرامت 
یاد کرد و گفت: برگزاری کارگاه های 
آموزشی سواد رسانه ای ویژه دختران 

بخش دیگری از برنامه هاست.
  وی، اجرای ســرود میدانی و تئاتر 
خیابانی بــا موضوع عفاف و حجاب 
توسط کانون های فرهنگی هنری در 
شهرها و روســتاهای مختلف استان 
هرمزگان را از دیگر برنامه های این 

دهه برشمرد.
  به گزارش فارس ، این نشســت با 
حضــور رئیس شــورای هماهنگی 
تبلیغات اسلامی، نمایندگانی از ادارات 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی، تبلیغات 
اسلامی، اوقاف و امور خیریه، سپاه، 
حوزه هنری، آموزش و پرورش، صدا 
و سیما، ســازمان فرهنگی ورزشی 
 ، شــهرداری  بندرعباس،  شهرداری 
نیروی دریایی سپاه، فرمانداری، نیروی 
دریایی ارتش، کانون خدمت رضوی 

برگزار شد.

گروه خبر // برداشــت ســیر از صد هکتار 
زمین های کشاورزی بشاگرد آغاز شده است. 

  رئیس اداره جهاد کشــاورزی بشــاگرد 
پیش بینی کرد امســال ۵00 تن محصول 
 برداشت و به بازار های سراسر استان فرستاده 

شود.
  اکبر سالاری رئیس اداره جهاد کشاورزی 
بشــاگرد گفت: برداشت سیر در بشاگرد از 

ابتدای اردیبهشــت آغاز می شود و تا نیمه 
دوم خرداد ادامه دارد.

   رئیس اداره جهاد کشــاورزی بشــاگرد 
گفت: سیر بشاگرد به علت استفاده نکردن از 
سم و کود شیمیایی، محصولی ارگانیک، و 
از کیفیت بالایی برخوردار است.به گزارش 
باشگاه خبرنگاران جوان ؛ پارسال ۴00 تن 

سیر در بشاگرد برداشت و روانه بازار شد.

 گروه خبر //  مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: مطالعات احداث 
بندر بونجی به عنوان پشــتیبان پهلوگیری تانکرهای نفتی پایگاه اصلی در شرق استان و 

نزدیک ترین منطقه به کوه مبارک جاسک آغاز شد. 
   حمیدرضا محمدحسینی تختی در بازدید از بندر بونجی جاسک اظهار کرد: باتوجه به تکلیف 
ســازمان بنادر و دریانوردی در حوزه دریایی و بندری و تجهیز و استقرار نیروهای سازمان به 
عنوان متولی امر و همچنین ضرورت استقرار در بندر بونجی به عنوان پشتیبانی برای پهلوگیری 
 تانکرهــای نفتی، این بندر به عنوان پایگاه اصلی در شــرق هرمزگان و نزدیک ترین منطقه به 
کوه مبارک مورد اســتفاده قرار خواهد گرفت.وی ادامــه داد: در حال حاضر ظرفیت و میزان 
پشــتیبانی این بندر در حال بررســی و مطالعات میدانی است و به زودی تکمیل می شود.مدیر 
بنادر و دریانوردی شــرق هرمزگان اظهار کرد: منطقه کوه مبارک از نظر وجود مخازن نفتی و 
پهلوگیری کشتی حامل موادسوختی از اهمیت ویژه ای برخوردار بوده و پشتیبانی از آن ها به لحاظ 
بعد مسافت کوتاهی تا بندر بونجی می تواند نقش به سزایی داشته باشد.به گزارش ایرنا ؛ بونجی 

منطقه ای در غرب شهرستان بندر جاسک است و تا مرکز شهرستان ۷۵ کیلومتر فاصله دارد.

مدیر بنادر شرق هرمزگان خبر داد

آغاز مطالعات احداث بندر نفتی 
بونجی جاسک

خبر
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1 . برگزاری مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد 
مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه( ، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه( ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن 

مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
2 . علاقه مندان به شــرکت در فرایند می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به سازمان همیاری شهرداری های استان هرمزگان واقع 

در بلوار امام خمینی ـ چهارراه نخل ـ طبقه فوقانی بانک ملت به شماره تلفن 33672691 ـ 076 و 09171682520  مراجعه نمایند.

 فراخوان نوبت دوم مزایده  فروش یک قطعه زمین با کاربری تجاری
 و مسکونی با متراژ3269.03 مترمربع واقع در بلوار علی ابن ابیطالب

آغاز برداشت سیر سرخ بشاگرد 

 گروه خبر // سرپرســت معاونت اقتصادی و ســرمایه  گذاری 
ســازمان منطقه آزاد قشم گفت: صادرات کالاهای تولیدی این 
منطقه آزاد به خارج از کشور هزار و ۷۰۰ درصد رشد داشته است. 
    مختار گرشاســبی افزود: از ابتدای سال جدید تاکنون، کالاهای 
تولیدشــده در این منطقه آزاد به میــزان ۵۵ میلیون دلار به خارج 
از کشور صادر شده اســت.وی با اشاره به رقم سه میلیون دلاری 
صادرات تولیدات قشم در مدت مشابه سال ۱۴0۱ افزود: صادرات 
 محصولات تولیدی قشــم که بیشــتر قیر، ســیمان، کلینگر، نفتا، 
برش  های پایین  دســتی فرآورده  های نفتی، ماهی خشک و خاک 
سرخ بوده در یک  ماهه اخیر نسبت به مدت مشابه در سال گذشته، 
هزار و ۷00 درصد رشــد داشته است.سرپرست معاونت اقتصادی 
و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد قشم تاکید کرد: با برنامه  های 

تدوین  شــده و حمایتی سازمان منطقه آزاد قشم د رراستای تحقق 
شعار ســال ۱۴0۲ »مهار تورم و رشد تولید« پیش  بینی می  شود، 
در سال ۱۴0۲، قشــم رکورد آماری تولید و صادرات بین مناطق 
آزاد را از آن خود کند.جزیره زیبای قشــم مشرف به تنگه هرمز و 
مجرای ورودی به خلیج فارس و دریای عمان است.این جزیره که 
بزرگ ترین جزیره خلیج فارس است، به دلیل مجاورت با اقیانوس 
هند، وجود منابع نفت و گاز و واحدهای پتروشیمی و پالایشگاهی 
و تجهیزات فراســاحلی و برخورداری از تســهیلات بندری برای 
کشتی های بزرگ )در رده پاناماکس( یکی از استراتژیک ترین جزایر 
ایران و خلیج فارس اســت که به دلیل خدمات سوخت رسانی به 
کشــتی های عبوری از آبراهه بین المللی و پارک هــای انرژی و 
زیست – فناوری آن شهرتی جهانی دارد.از سوی دیگر، ویژگی های 

طبیعی و تاریخی این جزیره، باعث شــده قشم به یکی از مقاصد 
گردشــگری اصلی در ایــران تبدیل شــود.منطقه آزاد تجاری – 
صنعتی قشــم، حدود 300 کیلومتر مربع از این جزیره را شــامل 
می شود.این منطقه به دلیل قرارگیری در نقطه ای کلیدی از کریدور 
ترانزیتی شمال – جنوب، دسترسی به کریدور پروازهای بین المللی 
 شــرق – غرب و تســهیلات بندری آن، که به نوعی مکمل بندر 
شهید رجایی اســت، نقش پررنگی در تجارت و بازرگانی جهانی 
دارد.به گــزارش ایرنا ؛ اهداف و محورهای اصلی فعالیت های این 
منطقه آزاد تجاری – صنعتی شامل توسعه و گسترش صنعت ترانزیت 
و حمل و نقل، گسترش تجارت و خدمات تجاری، صنایع انرژی بر، 
صنایع بیوتکنولوژیک و منابع دریایی، صنایع گردشگری، شیلات و 

صید صنعتی، خدمات پشتیبان نفت و پارک های انرژی است.

جهش ۱۷۰۰ درصدی صادرات کالاهای تولیدی در قشم به خارج کشور

روابط عمومی  شیلات هرمزگان 

بیایید طراوت و شادابي را با مصرف آبزیان به روحمان هدیه دهیم
مفقودی نوبت دوم

مهر دهیاری روستای هنج از توابع 
بخش سندرک مفقود گردیده و از درجه اعتبار  

ساقط می باشد
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گروه گزارش // سردار عباس غلامشاهی فرمانده 
منطقه یکم نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی به مناســبت هفته کار و کارگر از شرکت 
فولاد کاوه جنــوب کیش بازدیــد و با جمعی از 
 کارگران و کارکنان این واحد تولیدی دیدار کرد و از 
سید عباس حسینی مدیرعامل این شرکت با اهدا 
لوح به پاس افزایش میزان تولید و اقدامات شایسته 
در امر محرومیت زدایی و خدمات جهادی به اقشار 

نیازمند هرمزگان قدردانی کرد.

   

مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش در ابتدای 
این بازدید که در مسجد آل رسول این شرکت انجام 
شد با تبریک هفته کار و کارگر، اظهار کرد:کارگران 
و کارکنان سرمایه اصلی این شرکت هستند و همین 
جوانــان باتکیه  بر دانش بومــی و توکل بر خداوند 
توانستند کارهای غیرممکن را ممکن کنند و ازاین رو 
توجه به نیروی انســانی جوان و معیشت پرسنل که 
مورد تأکید رهبری اســت یکی از دغدغه هاست که 
بتوانیم نســبت به این موضوع تلاش های بیشتری 
کنیم.وی در ادامه افزود: خوشبختانه در زمانی نفس 
می کشیم که حکومت اسلامی شیعه حاکم بر جامعه 

است و زمانی است که فرمایشات امام راحل و مقام 
معظم رهبری )مدظله العالی( را درک کرده ایم و شهدا 
و امثال حاج قاســم هم در این نسل می زیستند و 
خوشحال هستیم که امروز در مجموعه کار و تلاش 
میزبان مهمان های هستیم که بوی شهدا و حاج قاسم 

را می دهند.
   کارگران رزمندگان جهاد اقتصادی هستند

    مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش با اشاره 
به سخنان رهبری در رابطه با جهاد اقتصادی، خاطر 
نشان کرد: تولید در حال حاضر جهاد است و رزمندگان 
این جهاد کارگران هستند ما در این زمینه دوست داریم 
جهاد کنیم تا جهادگر در مسیر جنگ اقتصادی باشیم 
و قدم در راه شهید حاج قاسم گذاشته باشیم تا رزمنده 
این میدان باشیم.حسینی با بیان اینکه در سالجاری که 
مقام معظم رهبری شــعار سال را به نام رشد تولید و 
مهار تورم نامگذاری کردند، عنوان کرد: برای مجموعه 
شرکت فولاد کاوه تکلیف شد که در موضوع رشد تولید 
قدم برداریم و کارکنــان و کارگرانی که در این واحد 
تولیدی مشغول به فعالیت هستند در زمینه افزایش تولید 

کار بزرگ و ارزشمندی را انجام دادند.
  تلاش می کنیم در اردیبهشت ماه رکورد دیگری 

را ثبت کنیم
   وی عنــوان کــرد: ســال قبل تولید شــرکت در 
فروردین ماه ۱۵۱ هزار تنُ بود اما امســال با تلاش 
 پرســنل زحمت کش و پرتلاش مجموعه موفق به 
رکورد شکنی در تولید شمش فولاد شدیم و نسبت 
به مشابه ســال گذشــته ۲0 درصد افزایش تولید 
داشــتیم.مدیر عامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش 
 با بیان اینکه معمولا در شرکت های فولادی گام ها و 
رکورد ها هزار تا سه هزار تنُ است، بیان کرد: در این 

واحد تولیدی یکدفعه بیش از 30 هزار تنُ نسبت به 
سال قبل جهش ایجاد شده و این کار بسیار ارزشمند و 
بزرگی است و  تلاش ما بر این است که در اردیبهشت 
ماه رکورد دیگری را در تولید به ثبت برسانیم.حسینی 
عنوان کرد: این واحد تولیدی متعلق به بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی است و یکی از خوشبختی ها ما این 
است که جایی کار وتلاش می کنیم که قرار است از 
بهره و سودش برای محرومین استفاده شود و رئیس 
آن شخصی اســت که در این راه پیش قدم و پیشتاز 
است و هیچ ادعایی در کمک به مستضعفین ندارد.وی 
با بیان اینکه علاوه بر کارها و خدماتی که بنیاد علوی 
که در اســتان و سراسر کشور انجام می دهد و در این 
رابطه خدمات بزرگی هم انجام داده است، افزود: در 
این رابطه رئیس بنیاد مستضعفان به ما  اجازه دادند که 
از محل ســود بنیاد و  نه از محل سود سهام داران که 
جنبه حق الناس هم رعایت شــود  مدیرعامل اجازه 
دارد کارهای عام المنفعه را در راستای محرومیت زدایی 
و مســئولیت های اجتماعی برای منطقه اطراف خود 

انجام دهد.
   مردم باید حس کننــد که فولاد کاوه علاوه بر 

تولید در محرومیت زدایی نقش دارد 
   مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش ادامه داد: 
در این زمینه هم کارهای انجام شــده از جمله ترمیم  
ســقف۵00 واحد مسکونی در شهرستان رودان که به 
خاطر سیل سقف منازل شان آسیب دیده بود، اهدای 
اکسیژن رایگان به دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان و 
توسعه و تجهیز دو بیمارستان در سیریک و رودان است.

  افتتاح یک مدرسه در سیریک 
  حسینی از افتتاح یک مدرسه در شهریورماه سال 
جاری در راستای محرومیت زدایی و مسئولیت های 

اجتماعی در شهرستان سیریک خبر داد و گفت: این 
مدرســه در حال ساخت و آماده سازی است و باید 
مردم اســتان نتیجه تلاش ما رو حس کنند و ببینند 
مجموعه ای که متعلق به نهاد بزرگی که زیر مجموعه 
 دفتر رهبری اســت علاوه بر اینکه  تولید می کند و 
تولیــد آن بایــد از دیگران بهتر باشــد و در زمینه 
محرومیت زدایی هم باید پیش قدم و پیشتاز باشد.

سردار پاســدار عباس غلامشاهی نیز در این دیدار   
ضمن تبریک هفته کار و کارگر، اظهار کرد:کارگران، 
مهندسان و جهادگران و ولی نعمتان و سرمایه های 
اصلی کشور هستند و این روزها متعلق و متصل به 

شما کارگران پرتلاش است.
  هر کسی که در مسیر حفظ نظام و انقلاب تلاش 

کند مدافع حرم است
  وی در ادامه با گرامیداشــت یــاد و خاطره روح 
پرفتوح و ملکوتی امام راحل احیاگر اســلام و آبرو 
بخش شیعه، شهیدان دفاع مقدس، امنیت، سلامت  و 
شهید حاج قاسم سلیمانی،افزود: شهیدانی که مردانه 
هشت ســال در مقابل ابر قدرت ها با دلاورمردی 
نگذاشتند حتی یک وجب از خاک مقدس کشورمان 
جدا و تاریخ های تلخ گذشته تکرار شود و شهدا مایه 
عزت ما هستند.فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی سپاه 
پاســداران انقلاب اسلامی به سخن معروف علمدار 
شهدای جبهه مقاومت شهید حاج قاسم سلیمانی که 
فرموده بود جمهوری اسلامی امروز حرم است اشاره 
کرد و ابراز داشت: هر کسی که در مسیر حفظ نظام 
و انقلاب تلاش کند مدافع حرم است و اگر این حرم 
آسیب ببیند همه حرم های مقدس آسیب خواهند دید 
و آنها را دیگر نخواهیم داشت و اگر امروز جمهوری 
اسلامی آسیب ببیند حرمین شریفین و همه مقدسات 
از بین خواهد رفت لذا هر کســی که در مسیر حفظ 
نظام، انقلاب، لذت بخشی و اقتدار ایران اسلامی هر 

کاری انجام دهد مدافع حرم است.
  کارگران مدافعین واقعی حرم هستند

  سردار پاسدار غلامشاهی از کارگران، کارشناسان،  
متخصصان و مدیرانی که در عرصه اقتصادی امروز 
کشــورمان فعالیت و جهاد می کنند از آنها به عنوان 
مدافعیــن واقعی حرم نام  برد و خاطر نشــان کرد: 
 آن هایی که در خط مقدم مبارزه با فشارهای اقتصادی، 
تحریــم های ظالمانــه و ناجوانمردانه بر جمهوری 
اســلامی ایران شبانه روز تلاش می کنند در خاکریز 
و سنگر مســتقیم رویارویی با دشمنان هستند.وی 
بیان کرد: اگر دیروز شــهدای مدافع حرم در سوریه 
مقابل داعش پلید نگذاشتند آسیبی به حرم حضرت 

زینب و رقیه )س( برسد جنس کار و تلاش  کارگران 
زحمت کش در جهبه اقتصادی از جنس  مدافعان حرم 

در دفاع از حرم آل الله است.
  معیشت و سفره مردم مورد هدف است 

  فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی ســپاه پاسداران 
 انقلاب اســلامی،ابراز داشــت: تلاش هایی که همه 
فتنه گران و بدخواهان نظام دارند تا از هر طریقی بر 
ارکان نظام و شخص مقام عظمای ولایت این حکیم 
بصیر و سکاندار کشتی عالم اسلام فشار بیاورند برای 
این است تا از ارزش هاو اعتقادات دینی عقب نشینی 
کنیم و اگر امروز افکار و اندیشه جوانان ما را هدف 
قرار دادند منشا آن معیشت، سفره و اقتصاد مردم را 
نشانه گرفتند.سردا پاسدار غلامشاهی با بیان اینکه 
حضرت آقا چندین سال مکرر است که شعار سال را 
اقتصادی نامگذاری می کنند، عنوان کرد: این کار برای 
این  نیست که شعارهای دیگر ارزش ندارد بلکه خیلی 
از عرصه های دیگر است که از واجبات استحکام نظام 
و انقلاب هستند ولی امسال شعار سال را علی رغم 
خیلی از موضوعاتی که در کشور لازم است را شعار 
سال به نام مهار تورم رشد تولید نامگذاری کردند و 
این از اهمیت این مســئله است. وی در همین رابطه 
ادامه داد: این نقطه در واقع رزمگاه کســانی است که 
 باید در مقابل دشمن مثل روزهایی که در زیر باران 
آتش گلوله دشمن مردانه ایستادند و سینه سپر کردند و 
تکه تکه شدند و شهیدانی که حتی هیچ آثاری از آن ها 

به ظاهر پیدا نیست و قدم عقب نگذاشتند. 
  در نقطه اوج اقتدار و توانمندی نظامی و دفاعی است 
  فرمانده منطقه یکم نیروی دریایی ســپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی، افزود: امروز شــب ها و روزهای 
عملیات و تکهای ما در مقابل دشمن ، کارخانه ها 
و محل های اســت که کار اقتصادی کشور راجلو 
مــی برند و حقیقتا جهاد واقعــی الان حفظ حریم 
 ولایــت و حرمت جمهوری اســلامی ایــران در 
جنگ اقتصادی اســت و به حــول و قوه الهی و با 
راهنمایی های حکیمانه امام حاضر بر این توطئه ها 
و دشمنی ها هم  مثل گذشته پیروز خواهیم شد.سردار 
 پاسدار غلامشاهی گفت: همه ژنرال ها، مستشاران و

 اتاق های فکر آمریکایی رسما و علنا اعلام می کنند 
که ما توان رویارویی با جمهوری اسلامی نداریم و 
به این حرفشــان هم افتخار می کنند و امروز کشور 
در عرصه نظامی و امنیت دفاعی در نقطه اوج اقتدار 
و توانمندی است و دشــمنان جرأت نگاه چپ به 
جمهوری اســلامی را ندارد.لازم به ذکر است، در 
پایان مراسم سردار عباس غلامشاهی فرمانده منطقه 
 یکم نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی از 
سید عباس حســینی مدیرعامل شرکت فولاد کاوه 
جنوب کیش به پاس افزایش میزان تولید و همچنین 
اقدامات شایسته  در امر محرومیت زدایی و خدمات 
جهادی به اقشــار نیازمند هرمزگان بــا اهدا لوح 

قدردانی و تشکر کرد. 

گروه گزارش // اســتاندار هرمزگان در بازدید از 
بیمارستان ۲۶4تختخوابی پالایشگاه نفت ستاره 
خلیج فارس که در ضلع شــمالی  بیمارســتان 
بندرعباس در حال ساخت است،  شهیدمحمدی 
گفت : یکی از چالش هایی که در اســتان داریم، 
کمبود ســرانه تخت های بیمارستانی است و در 
واقع این موضوع چالشی است که در حوزه امکانات 

زیرساختی درمان داریم. 
   مهدی دوســتی افزود: بیمارستان هایی در حال 
احداث در اســتان  می باشــد که بیمارستان ۱۶0 
تختخوابی میناب، ۱۱0 تختخوابــی ارتش، ۵3۱ 
مادروکودک  بیمارســتان   ، بندرعباس  تختخوابی 
پالایشــگاه نفت بندرعباس و این هم بیمارستان 
۲۶۴ تختخوابی که توسط پالایشگاه نفت ستاره در 
بندرعباس در حال احداث  است. دوستی افزود:با 

اعتبار ســفر رئیس جمهور و مصوباتی که داشت، 
اعتبارات قابل توجه و چند برابر ســنوات گذشته 
تزریــق به این حوزه شــد و باعث گردید تحرکی 
 در احداث بیمارســتان ها اتفــاق بیفتد. وی اظهار
داشت : بیمارستان مادر و کودک در حال تجهیز است 
و بیمارستان ۱۶0و۵3۱ تختخوابی امسال همزمان 
سفر رئیس جمهور  افتتاح می شود و دو بیمارستان 
دیگــر در حال مراحل اجرایی اســت. اســتاندار 
هرمزگان گفت: بیمارستان ۲۶۴تختخوابی پالایشگاه 
نفت ستاره خلیج فارس نیز در بهمن سال آینده به 
بهره برداری می رســد. وی اظهار داشت : مراحل 
اجرایی بیمارستان پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس 
از برنامه زمانبندی جلو است و این پروژه از محل 
مسئولیت های اجتماعی پالایشگاه نفت ستاره خلیج 
فارس درحال اجراست که از تلاش های مدیرعامل 
پالایشگاه قدردانی می کنم که منابع لازم را تامین کرده 
اند و مصالح مورد نیاز پروژه خریداری شده است که 

باعث تســریع در اجرای پروژه می شود. استاندار 
 هرمزگان گفت: بیمارستان مادر و کودک نیز از محل 
مسئولیت های اجتماعی پالایشگاه نفت بندرعباس 
 اجرا شــده کــه از دو پالایشــگاه نفت ســتاره 
خلیج فارس و نفت بندرعباس تشکر می کنم. وی 
گفت: در بیمارستان های ۵3۱ تختخوابی بندرعباس 
و ۱۶0 تختخوابی میناب کمبود اعتباری داریم که از 
محل مولدسازی درحال تامین اعتبار موردنیاز هستیم 
و به مردم استان قول می دهیم که این بیمارستان ها 
را در سال جاری به بهره برداری برسانیم. بیمارستان 
ارتش نیز توســط نیروی دریایــی ارتش تحویل 
 داده شــده است که باعث رشــد قابل توجه سرانه 
تخت های بیمارستانی در استان می شود. دوستی 
گفت : متوســط وســرانه ملی تخت بیمارستانی 
 ۱.۸ اســت که در استان با احتســاب تخت های 
بیمارستان های نظامی این عدد ۱.3است که بایستی 
به استاندارد ملی برسیم. وی گفت: همچنین دانشکده 

دندانپزشکی که سال گذشته کلنگ زنی شده، عملیات 
اجرایی آن آغاز شده و با تامین منابع مالی از محل 
مولدســازی، امیدواریم این دانشکده را نیز به اتمام 
برســانیم . وی گفت: درمانگاه جزیره هرمز و... در 
دست اجرا داریم و پروژه های درمانی در امسال و 

سال آینده به بهره برداری می رسد. 
  جلوتر از برنامه زمانبندی هستیم 

  مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس با قدردانی 
از بازدید استاندار از مراحل تکمیلی پروژه بیمارستان 
۲۶۴ تختخوابی پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس 
گفت : این پروژه بدلیل مشــکلات اعتباری، مدتی 
تعطیل شــده بود که در سال گذشــته ودر مجمع 
عمومی این پالایشگاه اعتبار لازم جهت اجرای این 
بیمارستان تصویب شد و مراحل تکمیلی پروژه را از 
دی ماه آغاز کردیم و هیچ مشکل اعتباری نداریم.
علیرضا جعفرپور افزود:با برگزاری مناقصه، یکی از 
بهترین پیمانکاران بیمارستان سازی کشور انتخاب 

شد که رتبه یک در ابنیه وتاسیسات مکانیکی دارد و 
از دی ماه پروژه در فاز جدید وارد مراحل اجرایی 
شد و برنامه اجرایی پروژه 30 ماهه بود که با تاکیدات 
استاندار هرمزگان بر تسریع در اجرا وبهره برداری 
 از این بیمارســتان و رفع مشکلات درمانی استان ،
 بگونه ای برنامه ریزی شد تا این پروژه شش ماه زودتر 
از برنامه پیش بینی شده و در دهه فجر سال آینده با 
 اعتبار ۴00میلیارد تومان مــورد بهره برداری قرار 
می گیرد.وی اظهار داشــت: برای تاسیســات و 
موتورخانه و آسانسور و... بیمارستان نیز مناقصات 
برگزار شده است و برندگان مشخص شده و در مرحله 
ابلاغ یا بررسی های فنی است تا هیچ خللی در اجرای 
پروژه ایجاد نشود که در این بخش نیز ۵00میلیارد 
تومان  یا ده میلیون دلار هزینه دارد . بخشی هم که 
پیمانکار اجرا می کند با اعتبار ۴00میلیارد تومان 
بدون تعدیلات می باشد.مدیرعامل پالایشگاه نفت 
ستاره خلیج فارس گفت: در حال حاضر ۲۵ درصد 

از برنامه در اجرای پروژه جلوتر هستیم. وی گفت: 
تجهیزات بیمارســتانی را دانشــگاه علوم پزشکی 
 تامین می کند. وی افزود: بیمارســتان نفت ستاره 
خلیج فارس در دو بلوک با ۲۸ هزار متر مربع زیربنا در 
 هفت طبقه اجرا می شود. جعفرپور اظهار داشت : در 
طبقه زیرزمین بیمارســتان، تاسیسات، رادیولوژی، 
سردخانه ها، آشپزخانه و در طبقه همکف نیز انواع 
سی تی اسکن، پاراکلینیک های تخصصی، در طبقه 
اول ده اتــاق عمل، اتاق هــای مراقبت های ویژه، 
انواع بخش های سی ســی یو، آی سی یو، پست 
سی سی یو و... می باشد. وی گفت: اسکلت فیزیکی 
بیمارستان بیش از 30 درصد پیشرفت فیزیکی دارد 
و بخش تکمیلی بیمارستان نیز که ۷0 درصد باقیمانده 
اجرای این طرح تکمیلی می باشد که ۱0 و نیم درصد 
 در این بخش نیز  در چهارماه اخیرپیشــرفت داریم
  که تا بهمن ســال آینده پروژه بطور کامل تکمیل

 می شود.
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